
Referat af skolebestyrelsesmøde  

 

Dato: Mandag d. 24. april 2023 

Tidspunkt: kl. 16.30- 19.00 

Mødeleder: Marianne/Claus – Referent : Lars  

Fraværende:  

Ole, Henrik  

 

Dagsorden  

Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, gæster og 
er det til orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid 

 

Beslutningsreferat 

Opsummering af 
orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på eventuel 
beslutning og deadline 
herfor. 

Aktioner 

Hvem 
tager 
hvilke 
aktioner? 

0 Godkendelse af dagsorden samt referat fra sidste møde (B) 16.30- 
16.35 

Referatet blev godkendt. 
Punktet om præstationspres 
udskydes til næste møde 
igen, så vi har behørig tid til 
at drøfte det retmæssigt.  

 

1 Kontaktforældrerollen (O, D, B) 
Kontaktforældreudvalget indleder punktet, hvorefter der 
drøftes, hvilke beslutninger og hvilken kommunikation der er 
behov for frem mod det kommende skoleår.  

16.35-
17.20 

Der arbejdes på en folder 
(pamflet) til næste 
skoleårsstart. Dette så 
kontaktforældre bliver 
endnu bedre klædt på til 
rollen - og som inspiration til 
opgaven/opstarten.  
 
Eksempel på et 
opmærksomhedspunkt.  
Rådgivende:  
Inspirationskatalog til 
sociale aktiviteter skal være 
aldersbaseret – både for 
børn og voksne. Vi skal 
passe på med ikke at være 
dikterende for hvad der 
fremmer trivsel, og hvad der 
ikke gør. Og ikke sætte 
forventninger for høje til 
eks.vis sociale 
arrangementer.  

Indhold i folderen – 
Kirstine som er en del af 
arbejdsgruppen, tog notater 
undervejs, til det videre 
arbejde. 

Punktet tages op igen på et 
kommende møde med 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kirstine 
som er en 
del af 
arbejdsgru
ppen, tog 
notater 
undervejs, 
til det 
videre 
arbejde. 



endeligt oplæg/folder fra 
arbejdsgruppen.   

 

 

 

 

 

 

2  Mad  
 

17.20-
17.50 

Blev spist med stor 
fornøjelse  

 

3 Digital dannelse (O, D) 
Ledelsen/lærerne indleder punktet med en orientering om, 
hvilke pointer og opmærksomheder, der udsprang fra 
personalegruppen, da punktet vedr. mobiltelefoner blev 
drøftet. Desuden ønskes en mere generel drøftelse af 
skærmbrug i såvel skole- som FFO-regi.  

17.50 – 
18.45 

Vi ønsker en mobilfri skole, 
med de vigtige pointer, 
opmærksomhedspunkter og 
dilemmaer der måtte være, 
for at bedrive en sådan på 
bedst mulig vis.  

I den mobilfri skole skal 
mobilen som udgangspunkt 
være lukket væk hele dagen, 
deraf er det vigtigt med en 
nem logistisk løsning.  

Spørgsmål der bl.a knytter 
sig an:  
Hvad mangler af evt. 
alternativer ved afgrænset 
brug? 

Hvilke sanktioner skal der 
være, og hvad er de 
lovformlige muligheder i 
det?  

Hvorfor vil vi gerne skabe et 
nyt regelsæt?  

Vigtigt vi stadig har særligt 
fokus på, at lære børnene 
sund adfærd omkring brug 
af mobiltelefoner, sociale 
medier etc., selvom tlf. er 
gemt væk.  

VI skal sikre ligheder for alle, 
og huske på at 
mobiltelefonen er så 
forskellig i dens brug – også i 
faglige henseender etc.   

Opmærksomhed omkring at 
skabe meningsfulhed hos 
børnene/leverne - hvorfor vi 
ønsker dette tiltag, så 

 



 

processen bliver med mest 
mulig forståelse af hvorfor. 
Det vil for nogen føles som 
en stor begrænsning i deres 
hverdag.  

Reglerne skal være simple, 
ellers er det for kompliceret 
en opgave for både børn og 
voksne.  

Sikre legitime årsager til de 
børn, hvor det giver mening 
de bruger dem med den 
voksnes accept i 
undervisningen, så de ikke 
føler sig udstillet.  

Hvordan skaber vi 
sammenhæng mellem skole 
og FFO, hvor vilkårene er 
forskellige? 

Konklusion:  
Der var enighed og 
opbakning i at arbejde 
videre mod en mobilfri 
skole. Punktet tages op igen 
næste gang, hvor vi forsøger 
at blive mere konkrete – 
også med en evt. proces-
tidslinje etc.  

 

8 Kort orientering (O) 
Eleverne 
Lærerne 
Skoleledelsen inkl. FFO 
Formanden  
Fra øvrige medlemmer  

18.45 – 
19.00 

Skole : Over hele linjen blev 
der nævnt, at by-ugen var 
en fantastisk uge med stor 
succes, men også en hård 
uge som medarb. sætter 
pris på, vi ikke har hvert år.   

FFO: Cafeen på Gasværket 
er endelig blevet færdig, 
med hjælp fra Kommunen, 
og et fantastisk resultat.  

 


